
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují
konaného dne 1. 2. 2023, 18.00 hod.

Zasedání Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují zahájil starosta obce MVDr. Miroslav Věříš
(dále jen předsedající), který konstatoval, že bylo řádně svoláno a podle přiložené prezenční
listiny je přítomno 7 zastupitelů, tj. 100 % všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné.
Přítomní zastupitelé: MVDr. Miroslav Věříš, Jana Beracková, Monika Lachmanová, Blanka
Šubrtová, Mgr. Jakub Tláskal, Petr Tláskal, MUDr. Růžena Potočková.
Přítomní hosté: .

Určení ověřovatelů a zapisovatele:
Předsedající navrhl, aby zapisovatelem byl Jakub Tláskal a ověřovateli zápisu byly Monika
Lachmanová a Blanka Šubrtová.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Schválení zápisu ze schůze Zastupitelstva ze dne 19. 1. 2023:
Předsedající seznámil přítomné zastupitele obce Slavětín nad Metují se zápisem ze schůze
zastupitelstva ze dne 19. 1. 2023. K zápisu nebylo připomínek ani návrhů zastupitelů a před
sedající navrhl zápis schválit.

Návrh usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zápis ze schůze
Zastupitelstva obce ze dne 19. 1. 2023.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Schválení programu zasedání 1. 2. 2023:
Předsedající navrhl schválit program, který byl uveden na pozvánce: Zastupitelstvo obce
Slavětín nad Metují schvaluje program zasedání 1. 2. 2023.

1. Schválení záměru výpůjčky

2. Vyhodnocení inventury

3. Ostatní

4. Diskuze

Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 3 (program schůze) bylo schváleno.
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1. Schválení záměru výpůjčky

Předsedající konstatoval, že k záměru obce na výpůjčku části pozemk. parc. č. 1218 o rozloze
max. 10 m2 se neobjevili žádné připomínky a navrhl schválit smlouvu o výpůjčce tohoto po
zemku , , na dobu určitou pro potřeby umístění
kotce pro psa.
Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje smlouvu o vý
půjčce tohoto pozemku , , na dobu určitou do
31. 12. 2023 pro potřeby umístění kotce pro psa a za podmínky udržování pořádku v okolí
tohoto pozemku; a pověřuje starostu k podepsání smlouvy o výpůjčce.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

2. Vyhodnocení inventury

Předsedající seznámil zastupitele se závěry proběhlé inventury a konstatoval, že inventura
proběhla bez závad.

3. Ostatní

• Předsedající předložil návrh Dodatku č. 1 ke smlouvě o pojištění obecních nemovi
tostí, tak jak byl předložen na minulé schůzi obecního zastupitelstva. Vyzval zastupitele
k předložení návrhu, pokud získali výhodnější návrh pojistné smlouvy než je v před
loženém dodatku. Monika Lachmanováseznámila s návrhem smlouvy, která by však
nemohla reflektovat termíny pojištění uvedené v původním návrhu. Předsedající tedy
vyzval zastupitele ke schválení Dodatku č.1 k pojistné smlouvě 8072670912 a pro příští
rok zkusí vyjednat lepší podmínky.
Návrh usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje Dodatek
č.1 k pojistné smlouvě 8072670912
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

• Předsedající předložil žádost o finanční dar pro Místní akční skupinu Mezi Úpou a Metují
ve výši 2650, Kč. Zastupitelstvo se v diskuzi shodlo, že přes loňský závazek MAS Mezi
Úpou a Metují o větší pomoc obci Slavětín nad Metují s přípravou nějakého projektu
nebyl jejich závazek splněn a neshledávají v tuto chvíli důvod k posílání finančního daru.
Předsedající navrhl hlasovat o příspěvku pro MAS Mezi Úpou a Metují.
Návrh usnesení č. 6: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje finanční
dar MAS Mezi Úpou a Metují ve výši 2650, Kč.
Výsledek hlasování: pro: 1 proti: 3 zdrželi se: 3
Usnesení č. 6 nebylo schváleno.

• Předsedající seznámil zastupitele se závěry schůzky s firmou Marius Pedersen o systému
odpadu na příští rok. Současný systém je (i vzhledem k nové legislativě) dlouhodobě
neudržitelný. Na příští rok se starosta obce dohodne s firmou Marius Pedersen. Odpady
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nebudou placeny současným systémem, kdy se platí za objem, ale firma Marius Peder
sen nám bude účtovat odpad za svezené kilogramy. Je nutné občanům připomenout
nutnost více odpad třídit, aby se nový systém nezačal prodražovat. V případě, že by
se systém začal prodražovat (z důvodu menšího třídění odpadů), tak obec bude nutná
přistoupit k výběru poplatku za svoz komunálního odpadu.

• Jakub Tláskal předložil vyhodnocení dotazníku o budoucnosti obecní prodejny potravin
v obci, který byl občanům doručen v lednu. Z dotazníku jednoznačně vyplynul zájem
občanů o zachování obecní prodejny potravin v obci. Jednotlivými podněty na zlepšení
provozu prodejny potravin se bude zastupitelstvo nadále zabývat.

• Předsedající předložil žádost o zvýšení platby pro Evu Novákovou a Hanu Rudolfovou
a vyzval zastupitele k předložení návrhů na zvýšení poplatků za služby, které pro obec
Slavětín nad Metují vykonávají. Byl předložen jeden návrh na zvýšení o 1000, Kč. Jiný
návrh nebyl podán a předsedající nechal o návrhu hlasovat.
Návrh usnesení č. 7: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zvýšení
poplatků za služby pro OÚ Slavětín nad Metují pro Evu Novákovou na 12 000 Kč a pro
Hanu Rudolfovou na 9 000 Kč s platností od 1. 3. 2023.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 7 bylo schváleno.

4. Diskuze

• FVE – starosta obce je ve fázi oslovování firem a přípravou projektu.

• požádala o koupi květináčů k lípě.

• Předsedající oznámil nutnost změnit termín představení ochotnického divadla z Českého
Meziříčí. Představení se uskuteční v pátek 17. 3. 2023 od 19 hod.

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva 1. 2. 2023 v 19.50 hod.
Zápis byl vyhotoven dne 9. 2. 2023.

Přílohy zápisu: prezenční listina, .

Zapsal: Ověřovatelé: Starosta:

Vyvěšeno na úřední desce dne 9. 2. 2023. Sejmuto z úřední desky dne 1. 3. 2023.
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